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18 februari 2016 

NACKA 
KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Fritidsnämnden 

§ 2 FRN 2016/1 1-822 

Inriktning för ny simhall Saltsjöbaden 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att inriktningen för en ny simhall i Saltsjöbaden ska planeras enligt 

bilaga 1 till tjänsteskrivelsen, daterad 25 januari 2016. 

Ärendet 
Näckenbadet, som är kommunens simhall vid Saltsjöbadens idrottsplats, kommer behöva 

ersättas med en ny simanläggning inom två till tre år. Kommunfullmäktige har beslutat om 
upphandling av entreprenör som möjlig samarbetspart, ägare och operatör av ny simhall 

vid Näckenbadet i Saltsjöbaden. 

Fritidsnämnden ska besluta om en inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden. Kultur- och 
fritidsenheten föreslår en inriktning av simhallen när det gäller funktioner, omfattning, 

öppethållande och verksamhet enligt bilaga 1. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 27 januari 2016 

Bilaga 1. Inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden 
Bilaga 2. Synpunkter avseende etablering av ny simhall och ersättningsbassäng 

Yrkanden 
Martin Hellströmer (S) yrkade i första hand att en referensgrupp bildas för den fortsatta 
planeringen där samtliga föreningar som idag har verksamhet i hallen inbjuds att 
medverka. 

Vidare yrkade Martin Hellströmer (S) följande tillägg: 

Tillägg på andra punkten i bilagan. 
Med stegar och trappor som är löstagbara. 

Tillägg på fjärde punkten i bilagan. 

• Omk!ädning!}tor med dusch och bastu, där det även finns y tor fa'r personer 
med f unktionsnedsättning med ledsagare 

• Läktare som kan användas vid tävlingar och evenemang 

• Skyltplats där föreningar kan anslå eventuella samarbetspartners 

• Plats för storskärm eller projektor. 

I dessa yrkanden instämde Bosse Ståldal (NL). 

Utdrags bestyrkande 
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Richard Wendt (M), Louise Granath (L), Martin Gunnesson (Iill) och Ingemar Sahlgren 
(C) yrkade gemensamt avslag på samtliga Martin Hellströms (S) yrkanden med hänvisning 
till att förslagen redan är planerade att beaktas i enhetens arbete med utformning av den 
nya simhallen i Näckenbadet. 

Beslutsgång 
Ordförande Richard Wendt (M) ställde Martin Hellströms (S) yrkanden mot Alliansens 
avslagsyrkande och fann att nämnden avslagit Martin Hellströmers (S) yrkanden. 

Fritidsnämnden beslutade således i enlighet med enhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 
Ninni Lindberg (MP) lät anteckna följande till protokollet. 

"Miljöpartiet de gröna anser att en Referensgrupp bestående av de olika intressenterna 
(idrottsklubbar) bör tillsättas för att medverka vid utformningen utav anläggningen. För att 

förbättra planeringen av simhallen och se till att de som nyttjar den tänkta hallen är med 
och utformar den. Det är av största vikt att tillgängligheten för alla är god ex att ledsagare 
kan följa med in i anläggningen. Det kan göras genom flexibla omklädningsrum och att 

berörda bjuds in till Referensgruppsmöten." 

Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet. 

"Fritidsnämnden beslöt 20160216 om en inriktning för ny simhall i Saltsj öbaden. 

Sverigedemokraterna i Nacka anser att dessa ordningsregler måste gälla i alla simhallar i 
Nacka kommun: 

Simhallar skall vara alltid tillgängliga till både kvinnor och men. Inga 

könsseparerade tider skall vara möjliga att boka 

Alla som besöker simhallar måste vara klädda i simdräkt även mammor i sällskap av 

sina barn. 

Kameraövervakning med inspelning skall tillåtas för att upprätthålla ordningsregler 
och underlätta badvakters arbete och säkerhet. 

Badvakter måste vara speciellt uppmärksamma mot sextrakasserier och badvakter 
måste ha möjlighet att avvisa och portförbjuda störade gäster 

Inpassering skall ske med legitimation eller kommunalt lånekort för att kunna 
identifiera besökare som bryter mot ordningsregler." 

Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet. 

Ordförandes signatur Utdrags bestyrkande 
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"Det är glädjande att arbetet med den nya Näckenbadet går framåt. Vi från 

Socialdemokraterna tycker det är viktigt att poängtera att hallen ska fylla minst samma 
funktioner som den gör idag och brister ska åtgärdas. Arbetet i den fortsatta planeringen 

hoppas vi kommer göras i nära samarbete med de föreningar som idag använder hallen. 
Frågan om en ersättningsbassäng under stängningstiden bör även behandlas snarast då 

efterfrågan på träningstider är stort." 

Ordfdr;indes signatur Utdrags bestyrkande tv 


